
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heren  B. Leemhuis 

en H. Sietsma namens de GroenLinks fractie gestelde vragen ex art. 38 RvO 

over een herinnering aan weggevoerde Joden bij het Hoofdstation en 

spoorlijn Haren. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan.  

 

Hieronder gaan we specifiek in op de gestelde vragen:  

 

1. Is het college met ons van mening dat het goed zou zijn als op het 

Groninger Hoofdstation de herinnering aan het wegvoeren van de Joodse 

Groningers zichtbaar wordt gemaakt door middel van een monument, een 

plaquette of op een andere manier, gezien het feit dat juist vanaf die plek 

vrijwel alle Joodse Groningers zijn weggevoerd? 

Ja, wij delen uw mening.  

 

2. Is het college bekend met het initiatief van het OVGC en hun partners? Is 

het college bereid dit initiatief te ondersteunen en het helpen realiseren? 

Ja, ons college is op de hoogte van de initiatieven van OVGC en hun partners. 

We zijn binnen onze mogelijkheden bereid de initiatieven te ondersteunen. 

 

3. Ziet het college mogelijkheden dat een dergelijke herinneringsplek 

tegelijk met de heropening van het Hoofdstation gerealiseerd kan zijn? 

We gaan in afstemming met onze projectpartners kijken waar en wanneer een 

herinneringsplek het best kan worden gerealiseerd.  

 

 

Onderwerp  

De beantwoording van de vragen ex art. 38 RvO 
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4. Is het college bereid om zich in te spannen voor de totstandkoming van 

een dergelijke herinneringsplek op het Groninger Hoofdstation, al dan 

niet in samenspraak met de andere partners in het project Groninger 

Spoorzone en al dan niet binnen de aanbesteding Station die binnenkort 

definitief gemaakt gaat worden? 

Ja  

 

5. Ziet het college mogelijkheden om alsnog, bijvoorbeeld door middel van 

een eenvoudige plaquette in de tunnel onder de spoorboog, op correcte 

wijze de route te markeren? 

Ja, de werkzaamheden aan de onderdoorgang bij het station in Haren zijn in 

een afrondende fase. Zodra de werkzaamheden zijn afgerond zal een 

markeringsbord worden geplaatst voor de wachtruimte op het perron. Vanaf 

deze plek kijk je op de goederenspoorlijn. In aanvulling daarop gaan we 

samen met de conservator van Kamp Westerbork, NS en ProRail kijken naar 

het aanbrengen van een extra plaquette in de tunnel.  

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

de burgemeester,     de secretaris, 

Koen Schuiling     Diana Starmans 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 

 

 

 


